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每逢佳节倍思亲，亲朋各为生活拼，无暇一起来亲近，端午佳节又劳心，只要彼此念不停，天涯海角若比邻，祝愿天下的亲朋与好友，端午节快乐!欢迎来到，本文是为您特别搜集的《端午节英语简短祝福短信》，欢迎鉴赏！>【篇一】 1、端午伴着五谷，幸福填满一屋...
每逢佳节倍思亲，亲朋各为生活拼，无暇一起来亲近，端午佳节又劳心，只要彼此念不停，天涯海角若比邻，祝愿天下的亲朋与好友，端午节快乐!欢迎来到，本文是为您特别搜集的《端午节英语简短祝福短信》，欢迎鉴赏！
>【篇一】
1、端午伴着五谷，幸福填满一屋；糖馅裹着幸福，吃下没有苦楚；香粽艾叶同煮，走过漫漫长路；“粽”有情“艾”有意，一生和你共度。
dragon boat festival is accompanied by grain, happiness fills a room; sugar stuffing wrapped in happiness, eating without suffering; sweet dumplings with mugwort leaves boiled together, through a long way; \"dumplings\" sentimental \"ai\" intentional, life with you.
2、一丝真诚胜过千两黄金，一条短信捎去我万般心意。采一片清香的粽叶，包一颗香甜的粽子，装入真情的信息里，送给你：祝端午节快乐！
a trace of sincerity is better than twelve thousand gold. a short message carries all my thoughts. pick a fragrant dumpling leaf, wrap a sweet dumpling, and put it into the true information, give you: happy dragon boat festival!
3、今天到处给你买礼物，买好玩的没有适合你的，买好吃的没有你爱吃的，买开裆裤没有你的尺寸的，只好提前送你祝福啦：端午节快乐！
today, everywhere to buy gifts for you, buy fun not suitable for you, buy delicious not your favorite food, buy open crotch pants not your size, have to give you early wishes: happy dragon boat festival!
4、心在哪里，哪里就有宝藏；梦在哪里，哪里就有未来；爱在哪里，哪里就有感动；你在哪里，哪里就有我的真诚祝福，祝端午节快乐！
where the heart is, there is treasure; where the dream is, there is the future; where love is, there is moving; where you are, there is my sincere blessing, i wish the dragon boat festival happy!
5、三尺讲台，染苍苍白发，桃李满园，露美美笑颜。赞美您，敬爱的老师，祝福您，敬爱的老师！端午节快乐！
three feet platform, dyed pale hair, peach and plum garden, beautiful smile. praise you, beloved teacher, bless you, beloved teacher! happy dragon boat festival!
6、叶叶层叠，好运不绝；米米紧粘，幸福绵绵；线线缠绕，快乐拥抱；水水相融，情意浓浓；粽粽连结，祝福不歇！
leaves overlapping, endless good luck; rice sticky, happiness; twisted thread, happy embrace; water melting, strong feelings; dumpling link, endless blessings!
7、祝端午节快乐：奖金多多再翻一倍，事业发达再进一步，人气直升再火一点，身体安康再棒一点，人见人爱身边美女再多一群。
happy dragon boat festival: more bonuses doubled, career development further, popularity soared, health better, people love the beauty around a group more.
8、落日余辉，映着彩霞，迎着微风，向着天际。丝丝柔柔的微风，传去了节日的祝辞，飘向远方的你，愿你度过这美好的一切，端午节快乐！
sunset afterglow, reflecting the rosy clouds, facing the breeze, toward the sky. silk gentle breeze, passed the festival greetings, drifting to the distant you, i hope you spend all this beautiful, happy dragon boat festival!
9、糯米价格坚挺，端午粽子走高。朋友短信送粽子，欲与天公试比高。愿你烦恼不长高，事业步步高。血压不升高，快乐高乐高。
the price of glutinous rice is strong, and the dumplings on the dragon boat festival are rising. friends send zongzi by short message, want to compare with tiangong test. may your troubles grow and your career grow. blood pressure does not rise, happy gao legao.
10、心善是根，人和是本；尊师是方，重友是法；能忍是聪；会让是明；遇难有勇，遇困有谋；小事糊涂，大事清楚；端午节愉快。
kindness of heart is the root, people are the root, respect for teachers is the square, respect for friends is the law; tolerance is the wisdom; will be clear; brave in the event of death, trap is the plan; small things are confused, big things are clear; happy dragon boat festival.
11、声声祝福，丝丝情谊，串串思念，化作一份礼物，留在你的心田，祝节日快乐，万事如意！
sound blessings, silk friendship, string of thoughts, into a gift, stay in your heart, wish you a happy holiday, all the best!
12、有分离就有相聚，分别得越久越是亲昵。在见不到你的日日夜夜，我衷心的祝福你。我想告诉你，这个端午节我特别想你。
there is separation, there is reunion. the longer the separation, the more intimate it is. i wish you all the best in the days and nights when i can\'t see you. i want to tell you that i miss you very much this dragon boat festival.
13、关掉你的手机，慢慢的闭上眼睛，想想我，想想粽子，你会发现我和粽子一样可爱。端午节快乐！
turn off your cell phone, slowly close your eyes, think about me, think about zongzi, you will find me as lovely as zongzi. happy dragon boat festival!
14、端午到了，别忘了挂艾叶、悬钟馗、饮黄酒、佩香囊，当然最重要的，是要多吃点棕子，呵呵！
when the dragon boat festival arrives, don\'t forget to hang mugwort leaves, hang bell steamed buns, drink yellow wine, wear fragrant sacs. of course, the most important thing is to eat more brown, ha ha!
15、送你一颗好运粽，里面包藏健康米，幸运蛋，平安菇，快乐虾，长寿花，美好栗，如果你收到将会好运连连。祝你端午节快乐。
send you a good luck rice dumpling, which contains healthy rice, lucky eggs, safe mushrooms, happy shrimp, longevity flowers, beautiful chestnuts. if you receive it, you will have good luck. happy dragon boat festival to you.
16、你永远都是我最爱的粽子里面的蜜枣，我要做糯米还要做粽子？，把你包裹着，紧紧裹着，让我们一起过了甜蜜幸福的端午节！
you are always my favorite jujube in the dumplings. i want to make glutinous rice and dumplings? wrap you up, wrap you up tightly, let\'s have a sweet and happy dragon boat festival together!
17、浓香又清溢，往昔一成串，粽是端午节；有滋又有色，五色丝线结，粽是祝福你：端午节快乐！
luzhou fragrance and clear overflow, past in a string, dumplings is the dragon boat festival; nourishing and colorful, five-color silk knot, dumplings is to bless you: happy dragon boat festival!
18、棕子好甜怡人醉，共诉人情酒一杯，道上一句祝福语，端午生色星光辉，道路平稳无妨碍，心静安宁乐相随。祝您和家人端午节快乐！
brown is so sweet and intoxicating that we can share a cup of human love wine and a blessing on the way. the dragon boat festival is full of bright stars. the road is smooth and unhindered. peace and happiness go hand in hand. happy dragon boat festival to you and your family!
19、艾叶香，香满堂。愿我的祝福和着粽子的清香，飘到你身旁。端午节到了，祝你全家幸福快乐！
mugwort leaves are fragrant and fragrant. may my blessings and the fragrance of zongzi float to you. dragon boat festival is coming, i wish you a happy family!
20、端午节送粽子啦！我这里有：吉祥八宝棕，象征招财进宝；龙凤状元粽，寓意金榜提名；养生瘦肉粽代表多福多瘦！
dragon boat festival to send zongzi! i have here: auspicious eight treasures palm, symbolizing the recruitment of wealth and treasure; dragon and phoenix dumplings, implying the nomination of the golden list; health-preserving lean meat dumplings on behalf of how lucky and thin!
21、桃儿红，杏儿黄，五月初五是端阳，粽子香，包五粮，剥个粽子裹上糖，幸福生活万年长，祝您端午节快乐!
peach red, apricot yellow, the fifth day of may is duanyang, dumplings fragrance, wrap five grain, peel a dumpling wrapped with sugar, happy life for thousands of years, i wish you a happy dragon boat festival!
22、五月五，过端午，香粽子，雄黄酒，挂个香囊把所有霉运都赶走，好朋友，发短信，希望你好事黏黏有。
may 5, after the dragon boat festival, dumplings, realgar wine, hang a sachet to drive away all bad luck, good friends, text messages, i hope you stick to good things.
23、一丝真诚胜过千两黄金，一丝温暖能抵万里寒霜，一声问候送来温馨甜蜜，一条短信捎去我万般心意，亲爱的老师端午节快乐，是我的心愿！
a trace of sincerity is better than twelve thousand gold, a trace of warmth can reach ten thousand miles of frost, a greeting to send warm and sweet, a text message to take all my hearts, my dear teacher happy dragon boat festival, is my greatest wish!
24、到我的祝福的人永不被炒；阅读的人会飞皇腾达；储存的人会爱情甜蜜；删除的人会好运连连；转发的人薪水猛涨！端午节快乐！
those who reach my blessings will never be fired; those who read will soar; those who store will love sweetly; those who delete will be lucky; those who forward will get a huge salary boom! happy dragon boat festival!
25、你的脸比陈世美还美你的眼比诸葛亮还亮；我的爱比鲁智深还深我的情比关云长还长，但我的诺言比孙悟空还空。端午节快乐
your face is more beautiful than chen shimei, your eyes are brighter than zhuge liang, my love is deeper than lu zhishen, my love is longer than guan yunchang, but my promise is emptier than sun wukong. happy dragon boat festival
26、拌好甜美如意馅，披挂吉祥好运衣；扎紧健康平安线，放进幸福大蒸笼；出锅开心欢乐粽，散发满堂祥和气。愿君快乐过端午！
mix the sweet stuffing and put on the lucky clothes; tie up the health and safety line, put into the big steamer of happiness; come out of the pot happy and joyful dumplings, send out a full hall of auspicious and harmonious. may you have a happy dragon boat festival!
27、五色新丝缠角粽；棕叶包着朋友情，友善关爱粽是情；门边插上艾叶香，平安健康永一生。祝端午节快乐！
five-color new silk wrapped dumplings; brown leaves wrapped in friendship, friendliness and love dumplings is love; the door inserted with argyle leaf fragrance, safe and healthy forever. happy dragon boat festival!
28、粽香阵阵扑鼻，龙舟声声鼓气。鸭蛋金黄细腻，大家心情甜蜜。愿您在这个端午节，开心快乐，笑的灿烂又美丽！
zongxiang bursts into the nose and the sound of dragon boats buzzes. the golden yolk of duck eggs is delicate and everyone is in a sweet mood. wish you happy and beautiful in this dragon boat festival!
29、知道我想啥吗？想你知道为啥想你吗？由于喜欢。你知道为啥喜欢你吗？由于你的味道。知道为啥有味道吗？由于你是粽子，提前祝端午节快乐！
know what i want? do you know why you miss you? because i like it. do you know why you like you? because of your taste. do you know why it tastes? as you are zongzi, i wish you a happy dragon boat festival in advance!
30、端午的风格外清凉，生活的水慢慢流淌，快乐的船儿为你远航，让祝福的心为你飞翔，祝愿你端午节愉快，幸福吉祥。
the style of dragon boat festival is cool outside, the water of life is slowly flowing, happy boats sail for you, let the heart of blessing fly for you, wish you a happy dragon boat festival, happiness and auspiciousness.
31、粽子该是投入大海的，因为你的胸怀像大海一样的宽广，别忘了给自己投一个粽子！祝端午节快乐
zongzi should be put into the sea, because your mind is as broad as the sea, don\'t forget to throw yourself a zongzi! happy dragon boat festival
32、五月节，扒龙船，龙鼓响，大江边，呵呵，你那儿可以看到赛龙舟吗？祝你端午节快乐！
may festival, dragon boats, dragon drums, riverside, ha ha, can you see dragon boat racing there? happy dragon boat festival to you!
33、五月的风吹不走，对你的思念；五月的雨，冲不走端午节的祝福；五日，我用真心做馅，包55个香甜可口的粽子，送给你，祝你端午节快乐！
may\'s wind can\'t go away, miss you; may\'s rain can\'t wash away the blessing of dragon boat festival; on the fifth day, i made stuffing with sincerity, wrapped 55 sweet and delicious dumplings for you, wish you a happy dragon boat festival!
34、端午节，祝福悄然送到，愿你事业像龙舟一样快进，家庭像香包一样温馨，个性像粽叶一样飘逸，气势像雄黄一样劲霸，快乐像糯米一样粘上就不掉！
dragon boat festival, blessings quietly arrived, wish you a career as fast as a dragon boat, family as warm as a sachet, personality as elegant as rice dumplings, momentum as strong as realgar, happiness as glutinous rice stick on and not off!
35、闻着粽子香，思念漂过江，你我相隔几百里，端午节里更想你！因为我想和你一起分享端午节的快乐。祝你总比我快乐！
smell the fragrance of zongzi, miss drifting across the river, you and i are hundreds of miles apart, the dragon boat festival more miss you! because i want to share the happiness of dragon boat festival with you. may you be happier than i am!
36、忽然又闻艾叶香，把酒共饮情更长；香棕传递世间情，雄黄浅尝保吉祥；世世代代端午节，岁岁年年人旺盛。提前祝您端午节快乐！
suddenly i smelled the aromatic leaves of mugwort and drank more wine together; fragrant brown conveys the world\'s feelings, realgar tastes a little auspicious; dragon boat festival generations after generations, people are flourishing year after year. happy dragon boat festival in advance!
37、端午节，正是粽味飘香时；米粘米，好日子，吃完粽子好运至；叶叠叶，钞票结，片片都招财神爷；绳绑绳，双喜临，祝您天天好心情。端午节快乐！
dragon boat festival is the time when rice dumplings smell fragrant; rice sticky rice, good days, good luck to eat dumplings; leaf folding, banknote knots, pieces are inviting god of wealth; rope binding, double happiness, i wish you a good mood every day. happy dragon boat festival!
>【篇二】
1、piece of good news: The Dragon Boat Festival the same day, the first two digits of the phone is 13 users can go to the free on-street stalls for dumplings, of course, prior to being applied and who runs the burn ointment to prevent the water pouring into.
喜讯:端午节当天,手机号头两位数字是13的用户,可以到街边小摊上免费领取粽子,当然,事先要抹上烫伤膏以防被摊主的开水泼到。
2 、of the dumplings is thoroughly into the sea, because your mind like the sea, like the broad, do not forget to vote in an own dumplings! I wish a happy Dragon Boat Festival!
粽子该是透入大海的,因为你的胸怀像大海一样的宽广,别忘了给自己投一个粽子!祝端午节快乐!
3、Mom: I used to force you to eat dumplings. Today, Haier is not the mother who, by weaving a message sent to your virtual dumplings, Mr Laofulaomu world peace!
老妈:从前你会*我吃粽子.而今,孩儿不在母亲身边,用短信编织一个虚拟的粽子送给您,祈天下老父老母平安!
4、taking off your coat, you are so Bainen, in light of the Youxiang, Tianyi Tian again on a bite, my heart fly Cloud Nine, ah, I love dumplings!
脱去你的外衣,你是那样白嫩,发着淡淡的幽香,舔一舔再咬上一口,我心飞上九霄云外,啊,粽子我的至爱!
5、I originally bought dumplings to give you, and made a short message to you, but the thieves got your phone, dear, we jump with Jiang Zemin!
我原来是买了粽子要送你的,并且发了短消息给你,但小偷拿了你的手机,亲爱的,我们一起跳江吧!
6、the day I pack dumplings in their own hands, we should see a good package, but I do not know for a long time what point package of meat into the good. Until I suddenly saw you, I decided to pack it into the points Zhu Tourou.
我那天在自己动手包粽子,眼看就要包好了,可是我找了半天也不知道包点什么肉进去的好。直到我突然看见了你,我决定就包点猪头肉进去吧。
7.I heard during the Dragon Boat Festival this year, out of a strange, I was just passing through, but I do not think I saw everything: the pig actually really like people holding mobile phone text messages are read!
听说今年端午节期间出了个怪事,我当时正好路过,但我不相信我所见到的一切:那只猪居然真地像人一样拿着手机正在看短信!
8.端午节电信新功能测试,本月免费,请按任一数字键测试你的智商………经测试您的智商为零。哈哈
Dragon Telecom test new features, this month for free, please click any of the number keys to test your IQ ... ...Test your IQ by zero. Haha
9.我是粽叶你是米,一层一层裹住你,你是牙齿我是米,香香甜甜粘住你,粽有多少米,我有多想你,记得给我发信息,不然粽子噎住你!
I am bamboo leaves your rice, layer by layer wrapped around you, you are my teeth, rice, savory sweet stick you, how much rice dumpling, how much I think you, remember to give me information, or dumplings choke live you!
10.有分离就有相聚,分别得越久越是亲昵.我想告诉你,这个端午节我特别想你.
There are isolated together, respectively, the longer the more intimate. I want to tell you that I particularly like the Dragon Boat Festival you.
11.一颗心迁挂着你,一份爱祝福着你,一份真感情在等待着你的回应.祝端午节快乐!
Hanging heart to move you, a love bless you, and a genuine feeling waiting for your response. I wish a happy Dragon Boat Festival!
12.端午到了,送你一个万能“粽”,仅限端午食用。食用的呈现:幸福紧随如风,烦恼跑得匆匆;知识用之不竭,钱财取之不尽;好运如日中天,彩票一买即中。
Dragon Boat Festival to give you an omnipotent \"Dumplings\", only the Dragon Boat Festival food. Food presentation: well-being followed by the wind, troubled run hastily; knowledge inexhaustible, inexhaustible supply of money; luck heyday of the lottery that is the one to buy.
13.用一缕春风,两滴夏雨,三片秋叶,四朵冬雪,做成五颜六色的礼盒;打着七彩八飘的丝带,用九分真诚,十分热情,装进无数祝福送给你,愿端午节好运。
With a ray of spring, two drops of summer rain, three autumn, 4 winter snow, made of colorful gift box; name of eight floating colorful ribbons, with nine points sincere, very warm, put them in countless blessings given to You, like Lucky Dragon Boat Festival.
14.端午到了,送你一个万能“粽”,仅限端午食用。食用的呈现:幸福紧随如风,烦恼跑得匆匆;知识用之不竭,钱财取之不尽;好运如日中天,彩票一买即中。
Dragon Boat Festival to give you an omnipotent \"Dumplings\", only the Dragon Boat Festival food. Food presentation: well-being followed by the wind, troubled run hastily; knowledge inexhaustible, inexhaustible supply of money; luck heyday of the lottery that is the one to buy.
15.有时我忙,有时我忘;有时我累,有时我懒!但怎样我也会记得想你,想你这个好朋友!记住:你微笑时我的世界也微笑,祝端午节快乐!
Sometimes I\'m busy, sometimes I forget; sometimes I\'m tired, sometimes I lazy! But how I will remember that like you, thinkyou that a good friend! Remember: You smile when my world is smiling, I wish a happy Dragon Boat Festival!
>【篇三】
1、taking off your coat, you are so Bainen, in light of the Youxiang, Tianyi Tian again on a bite, my heart fly Cloud Nine, ah, I love dumplings!
脱去你的外衣，你是那样白嫩，发着淡淡的幽香，舔一舔再咬上一口，我心飞上九霄云外，啊，粽子我的至爱!
2 、of the dumplings is thoroughly into the sea, because your mind like the sea, like the broad, do not forget to vote in an own dumplings! I wish a happy Dragon Boat Festival!
粽子该是透入大海的，因为你的胸怀像大海一样的宽广，别忘了给自己投一个粽子!祝端午节快乐!
3、Mom: I used to force you to eat dumplings. Today, Haier is not the mother who, by weaving a message sent to your virtual dumplings, Mr Laofulaomu world peace!
老妈:从前你会*我吃粽子.而今,孩儿不在母亲身边,用短信编织一个虚拟的粽子送给您,祈天下老父老母平安!
4、piece of good news: The Dragon Boat Festival the same day, the first two digits of the phone is 13 users can go to the free on-street stalls for dumplings, of course, prior to being applied and who runs the burn ointment to prevent the water pouring into.
喜讯：端午节当天，手机号头两位数字是13的用户，可以到街边小摊上免费领取粽子，当然，事先要抹上烫伤膏以防被摊主的开水泼到。
5、I originally bought dumplings to give you, and made a short message to you, but the thieves got your phone, dear, we jump with Jiang Zemin!
我原来是买了粽子要送你的，并且发了短消息给你，但小偷拿了你的手机，亲爱的，我们一起跳江吧!
6、the day I pack dumplings in their own hands, we should see a good package, but I do not know for a long time what point package of meat into the good. Until I suddenly saw you, I decided to pack it into the points Zhu Tourou.
我那天在自己动手包粽子，眼看就要包好了，可是我找了半天也不知道包点什么肉进去的好。直到我突然看见了你，我决定就包点猪头肉进去吧。
7.I heard during the Dragon Boat Festival this year, out of a strange, I was just passing through, but I do not think I saw everything: the pig actually really like people holding mobile phone text messages are read!
听说今年端午节期间出了个怪事，我当时正好路过，但我不相信我所见到的一切：那只猪居然真地像人一样拿着手机正在看短信!
8.端午节电信新功能测试，本月免费，请按任一数字键测试你的智商………经测试您的智商为零。哈哈
Dragon Telecom test new features, this month for free, please click any of the number keys to test your IQ ... ...Test your IQ by zero. Haha
9.我是粽叶你是米,一层一层裹住你,你是牙齿我是米,香香甜甜粘住你,粽有多少米,我有多想你,记得给我发信息,不然粽子噎住你!
I am bamboo leaves your rice, layer by layer wrapped around you, you are my teeth, rice, savory sweet stick you, how much rice dumpling, how much I think you, remember to give me information, or dumplings choke live you!
10.有分离就有相聚,分别得越久越是亲昵.我想告诉你,这个端午节我特别想你.
There are isolated together, respectively, the longer the more intimate. I want to tell you that I particularly like the Dragon Boat Festival you.
11.一颗心迁挂着你,一份爱祝福着你,一份真感情在等待着你的回应.祝端午节快乐!
Hanging heart to move you, a love bless you, and a genuine feeling waiting for your response. I wish a happy Dragon Boat Festival!
12.有时我忙，有时我忘;有时我累，有时我懒!但怎样我也会记得想你，想你这个好朋友!记住：你微笑时我的世界也微笑，祝端午节快乐!
Sometimes I\'m busy, sometimes I forget; sometimes I\'m tired, sometimes I lazy! But how I will remember that like you, thinkyou that a good friend! Remember: You smile when my world is smiling, I wish a happy Dragon Boat Festival!
13.用一缕春风，两滴夏雨，三片秋叶，四朵冬雪，做成五颜六色的礼盒;打着七彩八飘的丝带，用九分真诚，十分热情，装进无数祝福送给你，愿端午节好运。
With a ray of spring, two drops of summer rain, three autumn, 4 winter snow, made of colorful gift box; name of eight floating colorful ribbons, with nine points sincere, very warm, put them in countless blessings given to You, like Lucky Dragon Boat Festival.
14.端午到了，送你一个万能“粽”，仅限端午食用。食用的呈现：幸福紧随如风，烦恼跑得匆匆;知识用之不竭，钱财取之不尽;好运如日中天，彩票一买即中。
Dragon Boat Festival to give you an omnipotent \"Dumplings\", only the Dragon Boat Festival food. Food presentation: well-being followed by the wind, troubled run hastily; knowledge inexhaustible, inexhaustible supply of money; luck heyday of the lottery that is the one to buy.
15.端午到了，送你一个万能“粽”，仅限端午食用。食用的呈现：幸福紧随如风，烦恼跑得匆匆;知识用之不竭，钱财取之不尽;好运如日中天，彩票一买即中。
Dragon Boat Festival to give you an omnipotent \"Dumplings\", only the Dragon Boat Festival food. Food presentation: well-being followed by the wind, troubled run hastily; knowledge inexhaustible, inexhaustible supply of money; luck heyday of the lottery that is the one to buy.
>【篇四】
1、有一种味道，很浓很深，那是记忆中你的影子；有一种牵挂，很淡很轻，那是真心好友的祝愿：祝你端午快乐，平凡生活里精彩无限！
there is a taste, very strong and deep, that is your shadow in memory; there is a concern, very light, that is sincere friend\'s wishes: i wish you a happy dragon boat festival, ordinary life wonderful infinite!
2、赛龙舟，摇出吉祥如意顺水长流；挂艾叶，散发吉祥平安健康常在；吃粽子，咬出团圆美满幸福永久。祝你端午快乐。
dragon boat racing, shake out auspicious and smooth flow; hang mugwort leaves, distribute auspicious, safe and healthy, often in; eat dumplings, bite out reunion, happy and permanent. i wish you a happy dragon boat festival.
3、端午节的到来，愿你心情舒畅；曾落下的问候，这一刻一起补偿，所有的关心，凝聚这条短信。祝端午节快乐！
with the arrival of dragon boat festival, i wish you a happy mood; the greetings you once left, together with compensation at this moment, all the concerns, condense this short message. happy dragon boat festival!
4、酒杯端起祝福送，雄黄美酒健康傍。美味粽子口里尝，丝丝甜味心里漾。艾叶香包随身带，带来如意和吉祥。端午佳节人欢笑，国泰民安岁岁安！
the wine cup holds the blessing to send, realgar wine health nearby. taste delicious dumplings in the mouth, silk sweet heart ripple. moxa leaf fragrant bag with you brings good luck and good luck. dragon boat festival celebrators laugh, the people of cathay pacific ann!
5、端午节，赛龙舟，争先恐后，好热闹！一齐来过个开心的端午节吧！
dragon boat festival, dragon boat racing, race first, so lively! let\'s have a happy dragon boat festival together.
6、端午送你一包粽子，青青的叶儿是纯洁的友谊，红白的馅儿是无尽的关怀，打开是浪漫，闻着是温馨，吃起来是甜蜜，祝你端午节快乐。
dragon boat festival gives you a bag of dumplings, green leaves are pure friendship, red and white fillings are endless care, open is romantic, smell is warm, eat is sweet, i wish you a happy dragon boat festival.
7、满街都飘满了粽子的香味，你在远方可闻到了家乡的粽子香，今天也买点粽子，一起过个快乐的端五吧！
the streets are filled with the fragrance of zongzi. you can smell the fragrance of zongzi in your hometown in the distance. today, you can buy some zongzi and have a happy duanwu together.
8、幸福就象一根根粽绳，紧紧的绑住你，快乐就像一片片粽叶，团团的围住你。愿您的生活就像一阵阵飘香的粽子，永远幸福甜蜜。祝您端午节快乐！
happiness is like a rice dumpling rope, which tightly binds you. happiness is like a rice dumpling leaf, which surrounds you in groups. may your life be like a burst of fragrant rice dumplings, always happy and sweet. happy dragon boat festival!
9、端午节到了，悄悄的一条短信，带去我的一份最真的祝福，一份深情，一份情谊，一份如意，一份温馨，一份守望，一份牵挂，一份安康都给你。
dragon boat festival arrives, a quiet text message brings me a sincere blessing, a deep feeling, a friendship, a wish, a warmth, a watch, a concern, a well-being for you.
10、端午节到了，我送你一座后花园，园子里栽的是智慧树，流的是忘忧泉，开的是自在花，搭的是幸运桥，祝愿好运好心情，端午节快乐！
dragon boat festival arrives, i send you a back garden, the garden is planted with wisdom trees, flow is the spring of forgetfulness, open is free flowers, build a bridge of luck, good luck, happy dragon boat festival!
11、我是粽叶你是米，一层一层裹住你，你是牙齿我是米，香香甜甜粘住你，粽有多少米，我有多想你，记得给我发信息，不然粽子噎住你！
i am rice dumplings, you are rice, layer by layer wrapped you, you are teeth, i am rice, sweet stick to you, how many meters of rice dumplings, how much i miss you, remember to send me information, otherwise dumplings choke you!
12、又到端午了，又到了吃粽子的季节，忘不了那糯糯的，飘着清香的粽子……给您带来又香又糯的各种口味的粽子，祝您端午节快乐！
it\'s noon again, and it\'s the season to eat zongzi. i can\'t forget the glutinous and fragrant zongzi. i wish you a happy dragon boat festival.
13、又到端午好运收，相邀共饮雄黄酒。龙舟舞狮人抖擞，天降吉祥好兆头。粽子香，艾草芳，梦想实现国兴旺。步步登高财源广，端午快乐一年爽！
lucky harvest at the end of the afternoon, invite each other to drink realgar wine. dragon boat and lion dancers are shaking. heaven falls auspiciously. zongzixiang and aicaofang dream of national prosperity. step by step, with a wide range of financial resources, the dragon boat festival is a happy year!
14、你永远都是我最爱的粽子里面的蜜枣，我要做糯米还要做粽子？把你包裹着，紧紧裹着，让我们一起过了甜蜜幸福的端午节！
you are always my favorite jujube in the dumplings. i want to make glutinous rice and dumplings? wrap you tight, let\'s have a sweet and happy dragon boat festival together!
15、把祝福做成一个粽子，包成快乐的样子，顺着好运的路子，带上成功的点子，穿过思念的巷子，在端午走进你的小日子，给你幸福一辈子。
make the best wishes into a dumpling, wrapped in a happy look, along the road of good luck, with successful ideas, through the lane of yearning, in the dragon boat festival into your little day, give you happiness for life.
16、端午节日已靠岸，龙舟载来美好祝愿，苇叶糯米连成串，粽子香甜好运不断，鸭蛋圆圆又满满，预示生活幸福无限。祝你生活甜蜜！端午节快乐！
dragon boat festival has come ashore, dragon boat carries good wishes, reed leaves and glutinous rice in a series, dumplings are sweet and lucky, duck eggs are round and full, indicating unlimited happiness in life. wish you a sweet life! happy dragon boat festival!
17、端午节到了，虽然你身体很强壮。但屈原说：少打麻将，多锻炼身体，才能多吃粽子，胃口好，吃嘛嘛香，天天健康。
dragon boat festival is coming, although you are strong. but quyuan said: less mahjong, more exercise, can eat more rice dumplings, good appetite, eat what is fragrant, healthy every day.
18、糯米白白，愿你财如东海，欢乐开怀；糯米甜甜，愿你喜眉笑眼，好运连连；糯米香香，愿你幸福悠长，富贵吉祥。祝你端午节快乐！
white glutinous rice, wish you wealth like the east china sea, happy and happy; sweet glutinous rice, wish you happy eyebrows, good luck; fragrant glutinous rice, wish you happiness, wealth and auspiciousness. happy dragon boat festival to you!
19、端午短信莫要藏，群众眼光贼雪亮，粽子到哪哪飘香，送你粽子短信道声：端午节，吃粽香，快快乐乐朋友莫忘。
don\'t hide the message of the dragon boat festival. the public\'s eyes are bright. where does the rice dumplings smell? send you the message of the rice dumplings: dragon boat festival, eat rice dumplings, happy friends do not forget.
20、我要用一份健康的绿豆，一份开心的花生，一份美丽的红豆，一份快乐的调料，包成一个开心的粽子送给你，祝你端午节快乐！
i want to use a healthy mung bean, a happy peanut, a beautiful red bean, a happy seasoning, wrapped into a happy dumpling for you, i wish you a happy dragon boat festival!
21、手机里藏着你的名字，就像我心里藏着你的影子，在每个被惦念的节日，你注定会让我想起，愿我的祝福能送到你心里，祝你端午节快乐！
your name is hidden in your mobile phone, just like your shadow in my heart. on every festival that i miss, you are bound to remind me that i wish my best wishes can be sent to your heart. happy dragon boat festival to you!
22、粽子香，香厨房；艾叶香，香满堂；桃枝插在大门上，出门一望麦儿黄；这儿端阳，那儿端阳，处处端阳处处祥，祝您端午节快乐！
zongzi incense, fragrant kitchen; argyle leaf incense, fragrant hall; peach branches inserted in the door, go out to look at maier huang; duanyang here, duanyang there, duanyang everywhere, good luck, i wish you a happy dragon boat festival!
23、端午节到了，送你一个粽子，以甜蜜为叶，以开心为馅，以吉祥为线，一心一意地包裹，通过手机传送，愿你品尝出五月五的快乐情怀！
dragon boat festival arrives, send you a dumpling, sweet as leaves, happy as filling, auspicious as line, wholeheartedly package, through mobile phone transmission, i hope you can taste the happy feelings of may 5!
24、一声平淡如水的问候；让我采一清香的粽叶，包一香甜的粽子，装进真情的信息里送给到你眼前：预祝朋友，端午节祝你开心快乐！
a plain water greeting; let me pick a fragrant rice dumpling leaves, wrap a sweet rice dumpling, put in the true message to you before your eyes: wish friends, dragon boat festival wish you happy!
25、浏览，是难得的雅致；悠闲，是放松的感觉；朋友，是修来的幸福；友情，是难求的缘份；问候，是甜蜜的牵挂。端午节快乐。
browse, is a rare elegance; leisure, is a relaxed feeling; friends, is the happiness of repair; friendship, is a hard-to-get fate; greetings, is a sweet concern. happy dragon boat festival.
26、快乐“粽”语：饺子说：我代表吉祥；汤圆说：我代表如意；月饼说：我代表团圆；粽子说：我把好事都包起来，趁端午送给你！祝你端午节快乐！
happy \"zongzi\" language: dumplings say: i represent auspiciousness; tangyuan says: i represent the wishes; moon cakes say: my delegation round; zongzi says: i wrap up all the good things and give them to you at the dragon boat festival! happy dragon boat festival to you!
27、端午节祝福短信：微笑露一点，脑筋活一点，嘴巴甜一点，说话轻一点，脾气小一点，做事多一点，行动快一点，效率高一点，端午节快乐一点！
dragon boat festival blessing text message: smile a little, brains a little, mouth a little sweeter, speak a little lighter, temper a little, do more, act quickly, efficient, happy dragon boat festival!
28、端午节到了，愿幸福像糯米粘着你，快乐像丝线缠绕你，生活像枣子一样甜蜜，幸运像叶子紧紧包裹你。祝你端午节快乐。
dragon boat festival is coming. may happiness stick to you like glutinous rice, twine you like silk thread, make your life as sweet as jujube, and wrap you like leaves. happy dragon boat festival to you.
29、长长的距离，长长的线，连着我对你长长的思念；香香的粽子，香香的米，带给你我的真心的祝愿，端午节，祝你节日快乐，幸福美满！
long distance, long line, connected with my long miss for you; fragrant rice dumplings, fragrant rice, bring you my sincere wishes, dragon boat festival, i wish you a happy and happy holiday!
30、想念你的微笑，思念你的味道，脱掉你的外套，露出你的美妙，想想我的需要，还是早点把你吃掉…啊，我最爱的粽子！哈哈！端午节快乐！
miss your smile, miss your taste, take off your coat, reveal your beauty, think about my needs, or eat you early. ah, my favorite rice dumplings! ha-ha! happy dragon boat festival!
31、祝福一串串：端午节到了，祝快快乐乐，开开心心；健健康康，轻轻松松；团团圆圆，恩恩爱爱；和和美美，红红火火。
a string of blessings: dragon boat festival arrived, wish happy, happy heart; healthy, relaxed; reunion, love; and beauty, prosperity.
32、生活不一定惊天动地，但一定合情合理。爱情不一定轰轰烈烈，但一定心心相惜。朋友不一定形影不离，但一定知心知意。祝你端午节快乐。
life is not necessarily earth-shaking, but it must be reasonable. love is not necessarily vigorous, but must cherish each other. friends are not necessarily inseparable, but they must be intimate. happy dragon boat festival to you.
33、多变的永远是天气，不变的永远是情意，愿淡淡的寒气，轻拂过去一年的疲惫，暖暖的春风，传递我心中的祝福：端午节快乐！
the changeable weather is always the weather, and the changeable emotion is always the feeling. may the light cold breeze gently brush the exhaustion and warm spring breeze of the past year and convey my blessing in my heart: happy dragon boat festival!
34、万水千山“粽”是情，糖馅肉馅啥都行，糯米粘着红枣香，粽叶包着你我情，鸡蛋伴着艾叶煮，平安健康永一生，提前祝你端午节快乐！
wanshuiqianshan \"zongshan\" is love, sugar stuffing, meat stuffing, glutinous rice sticks to jujube fragrance, zongye wraps your feelings, eggs cooked with mugwort leaves, safe and healthy forever life, in advance wish you a happy dragon boat festival!
35、你有天使般容颜，魔鬼般身材，就连你放*的姿势都那么完美无暇。可在大庭广众之下，控制一下节奏好不好？端午节快乐！
you have an angel\'s face, a devil\'s figure, and even your farting posture is perfect. can you control the rhythm in public? happy dragon boat festival!
36、饿，饿，饿，曲项向粽歌；白米披绿袄，问你吃几个？先别回答我，棕还没出锅。等我吃饱了，再让你上桌！端午节快乐！
hungry, hungry, hungry, song to zong; white rice in green coat, how many do you eat? don\'t answer me first. brown hasn\'t come out yet. when i\'m full, let me put you on the table! happy dragon boat festival!
37、端午节快到了，我按键敲下了我一行行的祝福，千言万语化成了这一条短信的祝福：亲爱的朋友，端午节祝你幸福快乐！
dragon boat festival is approaching, i keyed down my line of wishes, thousands of words into a message of wishes: dear friends, dragon boat festival wish you happiness!
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